

Title (en)

Check for a window, door or the like.

Title (de)

Ausstellvorrichtung für Fenster, Tür oder dergleichen.

Title (fr)

Bras de compas pour fenêtre, porte ou similaire.

Publication

**EP 0245881 A2 19871119 (DE)**

Application

**EP 87109602 A 19840511**

Priority

DE 3320824 A 19830609

Abstract (en)

In order to be able to connect a thrust member (9), consisting of at least two parts, to the upper transverse beam (4) of a wing (5) detachably but reliably and quickly, it is coupled at both ends to the two ends of a removable connection part (36). The two connection points are constructed as bayonet-type connections. The latter guarantee a rapid and secure connection which does not need securing by additional elements, such as a covering rail. One of the two connections is advantageously also constructed as a length adjustment device (38). <IMAGE>

Abstract (de)

Um ein aus wenigstens zwei Teilen bestehendes Schubglied (9) am oberen Querholm (4) eines Flügels (5) lösbar, aber doch sicher und schnell verbindbar zusammenfügen zu können, kuppelt man sie beidseitig mit den beiden Enden eines abnehmbaren Verbindungsteils (36). Die beiden Verbindungsstellen sind als bajonettartige Verbindungen ausgebildet. Letztere gewährleisten eine rasche und sichere Verbindung, die einer Absicherung durch zusätzliche Elemente, wie beispielsweise einer Stulpschiene, nicht bedarf. Eine der beiden Verbindungen ist vorteilhafterweise zugleich als Längeneinstelleinrichtung (38) ausgebildet.

IPC 1-7

**E05C 17/24; E05C 9/20**

IPC 8 full level

**E05C 9/20 (2006.01); E05C 17/24 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**E05C 9/20 (2013.01); E05C 17/24 (2013.01)**

Cited by

EP0485936A1; FR2900681A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0245881 A2 19871119; EP 0245881 A3 19880727; EP 0245881 B1 19901128**; AT E34797 T1 19880615; AT E58773 T1 19901215;  
DE 3320824 A1 19841213; DE 3320824 C2 19900927; DE 3348357 C2 19950309; EP 0128371 A2 19841219; EP 0128371 A3 19860108;  
EP 0128371 B1 19880601

DOCDB simple family (application)

**EP 87109602 A 19840511**; AT 84105340 T 19840511; AT 87109602 T 19840511; DE 3320824 A 19830609; DE 3348357 A 19830609;  
EP 84105340 A 19840511